
IZ OBČINSKE SKUPSČINE
PREDVIDEVfiNJA ZA NADALJNJI GOSPODARSKI RAZVOJ - KAKŠNA BO LETOS POBABA
V OBCINI - POUTIKA STANARIN - NACELNIK ZA DAVČNO UPBAVO ODSTOPIL

Na zadnji skupščinski seji so odborniki razpravljali o predvidevanjih gospodarskega razvoja
splošne porabe v letošnjem letu. Temeljno izhodišče, ki mora biti vodilo pri porabi, je, da jo je tre
zmanjšati v primerjavi z ustvarjenim družbenim proizvodom. Osebni dohodki morajo rasti v skJadi
produktivnostjo dela. Celotni porast sredstev za osebno, splošno in skupno porabo mora biti manjši.
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Odbornike je zlasti zanimalo,
zakaj je stopnja gospodarske
rasti v občini nižja od republi-
ških predvidevanj. Za našo
občino je značilno, da ima ve-

liko predelovalne industrije,
kjer so se pogoji gospodarjenja
spričo raznih ekonomskih ukre-
pov najbolj zaostrili. V občini
ne predvidevamo večjih investi-

cijskih naložb v predelovalno
industrijo, kar bi lahko prispe-
valo k višji stopnji rastf družbe-
nega proizvoda.

Povedati moramo tudi to.da
se dohodki občine povečujejo v
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primerjavi z lanskim letom le za
štiri odstotke, ker je prispevek
od posebnega dohodka kot
temeljni vir dohodka občine
,,zamrznjen". Zvezni zakon o
omejitvi dohodkov od davkov
onfejii^pbčino, da iz naslova
proračunskega prispevka iz
osebnih dohodkov lahko pride
v občinsko blagajno le toliko
kot:v minulem letu. Čeprav je
pov$em jasno, da bo potrebno
porabo omejiti na minimum,
snj9 kljub vsemu dolžni zagoto-
viti področju vzgoje in izobra-
ževanja ter kulturi več sredstev.
Temeljna izobraževalna skup-
nost zahteva od vseh ljubljan-
skih občin 12,5 odstotkov več
sredstev in to zlasti za novo de-
javnost šol in vzgojnovarstvenih
zavodov, ki smo jih odprli lan-
sko leto. Tako odpade na našo
občino več kot tristo starih
milijonov dinarjev sredstev, ki
jih je treba zagotoviti nepo-
sredno iz občinskega pro-
računa. S tem seveda še ne
bodo v celoti pokrite zahteve
TISA, razliko od devetih do
dvanajst in pol odstotka pa pri-
čakujemo od občin, ki bodo za-
gotovile denar z dodatnimi re-
publiškimi ukrepi.

Glede na to, da je bila to le
informacija, s katero so se od-
borniki seznanili na seji, bodo

morali temeljiteje oceniti pred-
log občinskega proračuna in
družbenega dela. Poleg predloga
finančnega načrta bodo občani
podrobneje seznanjeni s proble-
matiko prek avdiovizualnih pri-
pomočkov - z diapozitivi in s
spremnim besedilom.

STANARINE GOR!
Stanovanjska politika je že

dolgo predmet razprav v jav-
nosti. Dileme o tem, ali bodo
stanarine večje, ni več. Po-
membno je samo to, kdo bo
plaCeval več in kako zagotoviti
družinam z nižjimi dohodki, da
bodo lahko plačevale ekonom-
sko najemnino. Za nadomestilo
gre. Na posvetovanju, ki ga je
pripravila skupnost slovenskih
občin v Velenju, so predstav-
niki vseh slovenskih občin spre-
jeli enotne osnove za uresniče-
vanje politike stanarin.

Da bi bila revalorizacija sta-
novanj pravočasno opravljena,
je treba ponovno oceniti vred-
nost stanovanjskih hiš in stano-
vanj v družbeni lasti. Iz stana-
rine bodo posebej izdvojeni
stroški obratovanja stanovanj-
ske hiše. Stanovalci se lahko na-
prej dogovorijo, da bodo te
stroške sami poravnali, seveda
pa hkrati s tem izpolnili tudi
vse obveznosti, ki bremenijo
stanovanjsko hišo. Občine so

dolžne sprejeti poseben pro-
gram dinamike postopnega uva-
janja novih stanarin. Vsaka
občina je dolžna predpisati vi-
šino nove stanarine najkasneje
do 30. junija letos.

Občani in družine z nižjimi
dohodki pa lahko že od prvega
marca naprej uveljavijo pri
občinskem soUdarnostnem skla-
du delno nadomestitev stana-
rine, če izpolnjujejo zakonite
pogoje za to. Odborniki so me-
nili, da z uvajanjem ekonom-
skih stanarin ta kategorija obča-
nov ne bo prizadeta. To pomeni
postopno izenačevanje razlik
med občani, ki izvirajo tudi iz
naslova stanovanj.

S tem v zvezi je skupščina
sprejela tudi odlok o plačevanju
stanarin, ki je enoten za vse
ljubljanske občine.

ODHOD PO
OSEMNAJSTIH LETIH

Načelnik za davčno upravo
Branko Šircelj je zaprosU skup-
ščino, da ga zaradi zdravstvenih
razlogov razreši dolžnosti na
tem delovnem mestu. Hkrati je
zaprosil, da bi svoje delo oprav-
ljal samo do 31. marca letos.
Predsednik občinske skupščine
Polde Maček se mu je v imenu
vseh zahvalil za dolgoletno
uspešno sodelovanje in mu za-
želel veliko uspeha na novem
delovnem mestu. M. D.


